
Zápisnica  

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Hrnčiarovce nad Parnou, 

konaného dňa 5. 2. 2020 

 

Počet prítomných poslancov:    (J. Babicová, P. Haršány, Š. Hrašna, E. Kátlovská, V. 

Kochajda, M. Kopecká, M. Moncman, T. Račková) 

Ospravedlnený: B. Tomly (pobyt v zahraničí) 

Zastupujúca starostka skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Zastupujúca starostka M. Kopecká predniesla program zasadnutia tak, ako bol vopred 

zverejnený na webovej stránke obce.  

Vzhľadom k tomu, že po zverejnení bol doručený návrh zmluvy na zriadenie vecného 

bremena v prospech Západoslovenskej distribučnej a. s., zastupujúca starostka navrhla 

doplniť do programu tento bod.   

Hlasovanie o zaradení bodu do programu: za 8, proti : 0 zdržal sa 0 

M. Kopecká oznámila, že žiadateľka o poskytnutie priestorov pre Body Talk svoju žiadosť 

stiahla z dôvodu zaneprázdnenosti cvičiteľky, takže tento bod sa vypustil  z programu.  

Poslanec Haršány v deň rokovania popoludní písomne navrhol zaradiť do programu vo veci 

vzduchotechniky v školskej jedálni. 

Hlasovanie o zaradení bodu do programu: za 4 (Haršány, Hrašna, Kochajda, Moncman)  

Proti:0 Zdržal sa: 4 (Babicová, Kátlovská, Kopecká, Račková) Navrhnutý bod nebol zaradený 

do programu. 

E. Kátlovská uviedla, že tento bod programu nie je pripravený a nie je oboznámená s danou 

problematikou, J. Babicová uviedla, že k danému problému je potrebné prizvať odborníka, T. 

Račková sa k o elektronickej správe spred niekoľkých hodín nevedela. M. Kopecká uviedla, 

že sa k danej problematike vyjadrí v bode Diskusia poslancov.  

 

M. Kopecká dala hlasovať o upravenom programe rokovania:   

1/ Kontrola plnenia uznesení  

2/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 

3/ Rozpočtové opatrenie 

4/ Schválenie nového nájomcu – byt Mlynárska 22 



5/ Zmena UP – prejednanie pripomienok 

6/ Zmluva o zriadení vecného bremena 

7/ Informácia o preventívnych opatreniach v obci – vtáčia chrípka  

8/ Informácia o prebiehajúcich projektoch 

9/ Podnety poslancov   

Hlasovanie:   Za 8  poslancov,   proti: 0  zdržal sa: 0 

Program zasadnutia bol schválený. 

Za zapisovateľku bola určená M. Gajdošíková, za overovateľov zastupujúca starostka určila 

M. Moncmana a P. Haršányho..   

 

1/  Kontrola plnenia uznesení 

Zápis z rokovania: 

M. Kopecká predniesla správu o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia. Na 

zasadnutiach  11. 12. 2019 a 27. 12. 2019 bolo prijatých 20 uznesení  (83/19 až 102/19).  

Uznesenia splnené: 

Uznesenie 85/2019:Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 6/2019, ktorým sa mení 

Všeobecne záväzné nariadenia č. 6/2015 o miestnych daniach a miestom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady.  

Uznesenie 86/2019:Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie 7/2019 o určení výšky 

dotácie MŠ a školských zariadení. 

Uznesenie 87/2019:OZ schvaľuje rozpočtu obce na roky 2020 - 2022 so záväznosťou na rok 2020. 

VZN aj rozpočet na roky 2020 – 2022 boli zverejnené na webovej stránke obce. 

Uznesenie 92/2019: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prenajať nebytové priestory v ubytovacej časti 

futbalového štadióna o rozlohe 200,49 m2 v areáli futbalového štadióna v stavbe so súpisným číslom 5786, 

postavenej na parc. reg. C č 357 v katastrálnom území Hrnčiarovce p. Ľubošovi Križanovi z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, ktorým je zabezpečenie dočasného ubytovania pracovníkom poskytujúcim sociálne služby 

v obci v zariadení pre seniorov. Nájomná zmluva bude uzatvorená na dobu určitú od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2022 

a výška nájomného bude 600 Eur mesačne. 

Uznesenie 98/2019: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nájomnú zmluvu na prenájom nebytových priestorov 

v ubytovacej časti futbalového štadióna o rozlohe 200,49 m2 v stavbe so súpisným číslom 5786, postavenej na 

parc. reg. C č 357 v katastrálnom území Hrnčiarovce p. Ľubošovi Križanovi z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, ktorým je zabezpečenie dočasného ubytovania pracovníkom poskytujúcim sociálne služby v obci 

v zariadení pre seniorov. Nájomná zmluva sa uzatvára na dobu určitú od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2022 a výška 

nájomného bude 600 Eur mesačne. 



Nájomná zmluva bola podpísaná a zverejnená na webovej stránke obce. 

Uznesenie 93/2019:  OZ požaduje predloženie dokladov o príjme posudzovaných osôb Dávida Bednára, Jakuba 

Bednára a Denisy Bednárovej do 19. 12. 2019. Žiadosť bude opätovne posúdená na mimoriadnom zasadnutí OZ 

27. 12. 2019.  

Uznesenie 99/2019: Obecné zastupiteľstvo zamieta žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy Rastislava Bednára 

a žiada o uvoľnenie nájomného bytu do 30. 6. 2020. Do uvoľnenia bytu požaduje úhradu všetkých nákladov 

spojených s jeho užívaním v zmysle doterajšej nájomnej zmluvy. 

Nájomcovia boli oboznámení so zamietnutím žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy, svoju 

bytovú situáciu aktívne riešia,  podľa vyjadrenia p. Bednárovej je možné, že k ich 

vysťahovaniu príde ešte pred stanoveným termínom. 

Uznesenie 94/2019: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zámer prenajať nebytové priestory s rozlohou približne 25 

m2 na 1 poschodí budovy bývalej MŠ na ul Sv. Martina 69, Hrnčiarovce nad Parnou  spoločnosti Maliny Jam za 

cenu 100 EUR mesačne z dôvodu hodného osobitného zreteľa – bezodplatnej propagácie obce Hrnčiarovce nad 

Parnou formou detských videoklipov. 

Uznesenie 100/2019:Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nájomnú zmluvu na prenájom nebytového priestoru s 

rozlohou približne 25 m2 na 1 poschodí budovy bývalej MŠ na ul Sv. Martina 69, Hrnčiarovce nad Parnou  

spoločnosti Maliny Jam za cenu 100 EUR mesačne z dôvodu hodného osobitného zreteľa – bezodplatnej 

propagácie obce Hrnčiarovce nad Parnou formou detských videoklipov. 

Nájomná zmluva bola podpísaná a zverejnená na webovej stránke obce.  

Uznesenie 95/2019: Obec Hrnčiarovce nad Parnou v súlade s čl. V. bod 3 Zmluvy o nájme zo dňa15. 3. 2019 

odstupuje tejto zmluvy z dôvodu, že Nájomca My Benefit nepredložil v stanovenej lehote Prenajímateľovi 

právoplatné povolenie užívania Dočasnej stavby. 

Spoločnosti My Benefit bolo zaslané oznámenie o ukončení nájomnej zmluvy spolu s výzvou 

na odstránenie Dočasnej stavby. 

Uznesenie 101/2019: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nasledovné termíny riadnych zasadnutí OZ v roku 2020:  

5. február, 12. marec., 15. apríl. , 25. jún., 26. august. , 15. október.,  25. november,  16. December 

Termíny zasadnutia OZ boli zverejnené na webovej stránke obce. 

Uznesenia v štádiu plnenia: 

Uznesenie 91/2019: OZ schvaľuje kúpnu zmluvu medzi predávajúcim Obcou Hrnčiarovce nad Parnou 

a kupujúcimi Ing. Františkom Kráľovičom, Tomášom Haluškom, Jurajom Hrdlovičom, Mariánom Repiským, 

Marcelom Macurom, Borisom Pomajbom, Zuzanou Vašíčkovou, Tomášom Balúnom a Podielnickým družstvom 

v Hrnčiarovciach, ktorou predáva novovytvorené parcely 1386/2, 1365/6, 1362/49, 1366/6, 1362/50, 1367/6, 

1362/51, 1362/52, 1368/3, 1362/53, 1396/3, 1362/54, 1362/55, 1362/56, 1362/57, 1362/58 a 1362/76, vytvorené 

delením z pôvodnej parcely 4046/1, a to za kúpnu cenu 31 500 EUR stanovenú znaleckým posudkom Ing. D. 

Mizerovej. Predaj  je odsúhlasený priamym záujemcom podľa § 9a, ods. 8 písm. b) zákona č. 138/1991 o 

majetku obcí, nakoľko sa jedná o pozemok zastavaný stavbami vo výlučnom vlastníctve žiadateľov vrátane 

priľahlej plochy, ktorá svojim umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný celok so stavbou. 

Kúpna zmluva bola podpísaná, osem z deviatich kupujúcich uhradilo kúpnu cenu, po 

poslednej úhrade bude podaný vklad na kataster. 



Uznesenie 102/2019:  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje návrh zmluvy o zriadení vecného bremena za 

predpokladu, že v č. 4 bod 4.1 bude výraz „bezodplatne“ nahradený slovami „za odplatu 500 EUR.“ 

Žiadateľ bol oboznámený s prijatým uznesením, požiadavku obce akceptoval, vyžiadal si 

informáciu o čísle účtu a lehote splatnosti, ktoré sa majú doplniť do zmluvy, finálna zmluva 

zatiaľ obci doručená nebola. 

 

Ostatné uznesenia: 

Uznesenie 83/2019:Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o vyhlásení volieb starostu obce.   

Uznesenie 84/2019:Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebežnom plnení uznesení.   

Uznesenie 88/2019Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prednesené rozpočtové opatrenie 9/2019. 

Uznesenie 89/2019:Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správy z kontroly hlavného kontrolóra 3/2019 

a 4/2019. 

Uznesenie 90/2019:Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce do 30. 6.  

2020. 

Uznesenie 96/2019: OZ schvaľuje koncoročné odmeny poslancov a hlavnej kontrolórky v nasledovnej výške: 

Ing. T. Račková 500 EUR, ostatní predsedovia komisií J. Babicová, Š. Hrašna, E. Kátlovská, M. Kopecká, V. 

Kochajda po 350 EUR, poslanci P. Haršány, M. Moncman, B. Tomly po 300 EUR, hlavná kontrolórka obce B. 

Ďurkovičová 400 EUR. 

Uznesenie 97/2019:Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o prebiehajúcej realizácii projektov. 

 

Z vyššie uvedených uznesení nevyplynuli žiadne konkrétne úlohy  pre obecný úrad. 
 

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebežnom plnení uznesení.  

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: /5 

Hlasovanie:Za:8  poslancov,   proti:  0  zdržal sa: 0  Uznesenie bolo prijaté.  

Uznesenie 1/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebežnom plnení uznesení.  

 

2/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2019 

Zápis z rokovania: 

M. Kopecká požiadala hlavnú kontrolórku obce Ing. B. Ďurkovičovú o prednesenie Správy 

o kontrolnej činnosti za rok 2019. 

Návrh uznesenia(predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za rok 2019. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 



Hlasovanie:Za:8 poslancov,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté.  

Uznesenie 2/2020: 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za rok 2019. 

 

3/ Rozpočtové opatrenie 

Zápis z rokovania: 

M. Kopecká predniesla návrh rozpočtových opatrení č. 1/2020, ktorým sa v rámci príjmov 

navyšuje očakávaný výnos z poplatku za hrobové miesta, dobropisy a príjem z predaja lístkov 

za divadelné predstavenie a do kapitálových príjmov pribudla dotácia za projekt Zelená 

infraštruktúra.  Do výdavkov sa dopĺňajú výdavky na divadelné prestavenie a financovanie 

projektu Zelená infraštruktúra, ktorého úhrada bola pôvodne plánovaná ešte v roku 2019. S 

návrhom rozpočtových opatrení boli poslanci vopred oboznámení, ich celková výška na 

strane príjmov aj výdavkov  je 77 230 EUR. 

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prednesené rozpočtové opatrenie 1/2020. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie: Za: 8  poslancov,   proti:  0 zdržal sa:  0.  Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 3/2020: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prednesené rozpočtové opatrenie 1/2020. 

 

4/     Schválenie nového nájomcu – byt Mlynárska 22 

 

Zápis z rokovania: 

Na obecný úrad bola doručená  žiadosť manželov Jankechových, ktorí sú nájomcami 

trojizbového bytu v obytnom dome s. č. 6996  na Mlynárskej 22, o prevod práv a povinností  

vyplývajúcich z ich nájomnej zmluvy a zo zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na novú budúcu 

kupujúcu Oľgu Dubovskú.  

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 



-  prevod práv a povinností vyplývajúcich z  nájomnej zmluvy manželov Jankechových 

a zo Zmluvy o uzatvorení budúcej „Kúpnej zmluvy“ k bytu v obytnom dome v obci 

Hrnčiarovce nad Parnou na pozemku p. č. 3/3 zo dňa 18. 12. 2006 v znení je Dodatku č. 1 zo 

dňa 14. 06. 2010, vzťahujúcej sa na trojizbový byt v obytnom dome s. č. 6996  na Mlynárskej 

22 na novú budúcu kupujúcu Oľgu Dubovskú 

- Dodatok č. 3 k Zmluve o uzatvorení budúcej „Kúpnej zmluvy“ k bytu v obytnom dome 

v obci Hrnčiarovce nad Parnou na pozemku p. č. 3/3 zo dňa 18. 12. 2006 v znení je Dodatku 

č. 1 zo dňa 14. 06. 2010 a Dodatku č. 2 zo dňa 20. 05. 2013 , medzi budúcim predávajúcim 

Obcou Hrnčiarovce nad Parnou a budúcou kupujúcou  Oľgou Dubovskou 

- Nájomnú zmluvu na trojizbový byt v obytnom dome s. č. 6996  na Mlynárskej 22, 

uzatvorenú medzi prenajímateľom Obcou Hrnčiarovce nad Parnou a nájomcom Oľgou 

Dubovskou 

 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8 /5 

Hlasovanie: Za:8 poslancov,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo  prijaté. 

Uznesenie 4/2020: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje: 

-  prevod práv a povinností vyplývajúcich z  nájomnej zmluvy manželov Jankechových 

a zo Zmluvy o uzatvorení budúcej „Kúpnej zmluvy“ k bytu v obytnom dome v obci 

Hrnčiarovce nad Parnou na pozemku p. č. 3/3 zo dňa 18. 12. 2006 v znení je Dodatku č. 

1 zo dňa 14. 06. 2010, vzťahujúcej sa na trojizbový byt v obytnom dome s. č. 6996  na 

Mlynárskej 22 na novú budúcu kupujúcu Oľgu Dubovskú 

- Dodatok č. 3 k Zmluve o uzatvorení budúcej „Kúpnej zmluvy“ k bytu v obytnom dome 

v obci Hrnčiarovce nad Parnou na pozemku p. č. 3/3 zo dňa 18. 12. 2006 v znení je 

Dodatku č. 1 zo dňa 14. 06. 2010 a Dodatku č. 2 zo dňa 20. 05. 2013 , medzi budúcim 

predávajúcim Obcou Hrnčiarovce nad Parnou a budúcou kupujúcou  Oľgou 

Dubovskou 

- Nájomnú zmluvu na trojizbový byt v obytnom dome s. č. 6996  na Mlynárskej 22, 

uzatvorenú medzi prenajímateľom Obcou Hrnčiarovce nad Parnou a nájomcom Oľgou 

Dubovskou 

 

5/ Zmena UP – prejednanie pripomienok 

Zápis z rokovania:  



M. Kopecká informovala o tom že v súvislosti so zmenou územného plánu č. 6/2019 väčšina 

z 21 dotknutých inštitúcií nemala pripomienky. Negatívne stanovisko zaslal len Okresný úrad 

Trnava, Odbor výstavby a bytovej politiky a z dotknutých občanov námietky zaslali Daniela 

Miškále, Renáta Jánošíková a Helena Kucharová. Na Okresnom úrade v Trnave boli 

prejednané požiadavky Odboru výstavby a bytovej politiky na vytvorenie ďalšieho vstupu do 

riešenej lokality z Cíferskej ulice, ktoré by malo byť polohovo umiestnené v predĺžení 

navrhovanej komunikácie v lokalite A1 – 11. Ďalej požadujú do riešenie Zmeny 06/2016 

zahrnúť aj malé územie pozdĺž Cíferskej ulice, ktoré je v platnom územnom pláne vo 

výhľadovej etape. Za týchto podmienok zmenu UP odsúhlasia. Helena Kucharová navrhla 

umiestniť prečerpávaciu stanicu PČS 03 ďalej od obytnej zóny z obavy z možného hluku 

a zápachu spôsobeného prevádzkou tohto zariadenia. P. Miškále a p. Jánošíková nesúhlasia 

s navrhovanou zmenou UP, nakoľko ho považujú za ekonomicky neefektívny a podľa nich 

zvýhodňuje niektorých majiteľov pozemkov. S negatívnymi stanoviskami boli poslanci 

vopred oboznámení. Samotná realizácia výstavby v danej lokalite predpokladá vytvorenie 

parciel pre stavebné pozemky a infraštruktúru, čo budú musieť vlastníci pozemkov 

v budúcnosti riešiť formou JPÚ, pri ktorých bude zohľadnená výmera pozemkov jednotlivých 

vlastníkov. 

 

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zabezpečiť prepracovanie Zmeny UP 06/2019 

v zmysle požiadavky Okresného úradu Trnava, odbor bytovej politiky tak, že do riešenej 

lokality bude vytvorený ďalší vstup z Cíferskej ulice, ktorý by mal byť polohovo umiestnený 

v predĺžení navrhovanej komunikácie v lokalite A1 – 11 a súčasťou Zmeny 06/2016 bude aj 

malé územie pozdĺž Cíferskej ulice, ktoré je v platnom územnom pláne vo výhľadovej etape. 

Zároveň odporúča prehodnotiť navrhované situovanie PČS 03 tak, aby bolo čo najviac 

vzdialené od obytnej zóny.  

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 5/2020 

Obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zabezpečiť prepracovanie Zmeny UP 

06/2019 v zmysle požiadavky Okresného úradu Trnava, odbor bytovej politiky tak, že 

do riešenej lokality bude vytvorený ďalší vstup z Cíferskej ulice, ktorý by mal byť 

polohovo umiestnený v predĺžení navrhovanej komunikácie v lokalite A1 – 11 

a súčasťou Zmeny 06/2016 bude aj malé územie pozdĺž Cíferskej ulice, ktoré je 

v platnom územnom pláne vo výhľadovej etape. Zároveň odporúča prehodnotiť 

navrhované situovanie PČS 03 tak, aby bolo čo najviac vzdialené od obytnej zóny.  

 



6/ Zmluva o zriadení vecného bremena 

Zápis z rokovania: 

Na obecný úrad bol doručený návrh Ing. Petra Horvátha  - Zmluva o zriadení vecného 

bremena v prospech tretej osoby, ktorou je Západoslovenská distribučná, a. s., a to z dôvodu 

budovania novej trafostanice pre lokalitu Východná a uloženia elektroenergetických 

rozvodov. S návrhom zmluvy boli poslanci vopred oboznámení. Zaťaženou nehnuteľnosťou 

bude parcela reg. E KN 805/1. 

 

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká):: 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje Zmluvu o zriadení vecného bremena v prospech tretej osoby 

(Západoslovenská distribučná, a. s.), uzatvorenú medzi Obcou Hrnčiarovce nad Parnou a Ing. 

Petrom Horváthom, pričom  zaťaženou nehnuteľnosťou bude parcela reg. E KN 805/1. 

Počet prítomných poslancov/počet hlasov potrebných na prijatie uznesenia: 8/5 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti: 0   zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 6/2020: 

Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje Zmluvu o zriadení vecného bremena v prospech tretej 

osoby (Západoslovneská distribučná, a. s.), uzatvorenú medzi Obcou Hrnčiarovce nad 

Parnou a Ing. Petrom Horváthom, pričom  zaťaženou nehnuteľnosťou bude parcela 

reg. E KN 805/1. 

 

7/   Informácia o preventívnych opatreniach v obci – vtáčia 

chrípka 
Zápis z rokovania:  

V súvislosti s identifikovaným ohniskom vtáčej chrípky v obci Cífer Regionálna veterinárna 

a potravinová správa Trnava nariadila obci vykonať súpis všetkých chovov hydiny a vtákov 

chovaných v zajatí. Tento súpis bol odovzdaný RVPS. Všetci chovatelia boli zároveň 

písomne oboznámení so špeciálnymi opatreniami, ktoré nariadila RVPS, a tiež zákazmi, ktoré 

platia až do odvolania. Opatrenia  a zákazy boli zverejnené aj na webovej stránke obce 

a opakovane vyhlásené v miestnom rozhlase. 

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie nariadenie Regionálnej veterinárnej a potravinovej 

správy Trnava, ktoré bolo v súvislosti s vtáčou chrípkou vydané pre Obec Hrnčiarovce nad 

Parnou. 



Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti: 0  zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

 

Uznesenie 7/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie nariadenie Regionálnej veterinárnej 

a potravinovej správy Trnava, ktoré bolo v súvislosti s vtáčou chrípkou vydané pre 

Obec Hrnčiarovce nad Parnou. 

 

8/   Informácia o prebiehajúcich projektoch 

 
Zápis z rokovania:  

M. Kopecká informovala, že 21. 1. 2020 bola podpísaná zmluva medzi Obcou Hrnčiarovce 

nad Parnou a Ministerstvom životného prostredia o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku na nákup vybavenia zberného dvora, ktorého súčasťou je rezací a miešací voz na 

biologický odpad, 4 ks otvorených vaňových kontajnerov, 4 ks uzatvárateľných vaňových 

kontajnerov, traktorový nosič vaňových kontajnerov, čelný nakladač k traktoru a malý traktor. 

Výška oprávnených výdavkov predstavuje  247 600 EUR,  výška nenávratného finančného 

príspevku je v sume 235 220 EUR. Napriek tomu, že projekt bol schválený už pred pol rokom 

a obec obhájila predchádzajúce verejné obstaranie uvedeného vybavenia, bude potrebné 

opätovne zopakovať verejné obstarávanie, nakoľko už nie je možné dodržať termín realizácie 

v roku 2019 a obstarávanie cez elektronické trhovisko nie je možné korigovať z hľadiska 

termínu realizácie formou dodatkov. Pokyn na zopakovanie verejného obstarávania už bol zo 

strany zastupujúcej starostky zadaný. 

Žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu interiéru kultúrneho domu bola podaná, následné 

pripomienky zo strany MAS boli akceptované a žiadosť bola doplnená v zmysle metodických 

zmien príručky. Žiadosť je v štádiu posudzovania s reálnym predpokladom jej schválenia. 

V štádiu rozpracovania sú štúdie pre chodníky na Mostovej a Mlynárskej, čaká sa na 

vyjadrenie od niektorých správcov sietí. Podstatná časť dopravného pasportu je spracovaná 

a obecnému úradu bola sprístupnená v digitálnej forme, finálnu verziu doručí spracovateľ 

v priebehu tohto mesiaca. 

Obec zároveň objednala spracovanie štúdie pre projekt „Mimoúrovňové križovanie cyklotrasy 

s chodníkom cez štátnu cestu č. 61 pri rieke Parná“. Štúdia bude pripravená v dvoch 

variantoch  ako podzemná trasa -  SO 01 Cyklotrasa v podchode a nadväzujúca cyklolávka 

nad potokom v mieste niekdajšieho starého mosta s vyústením na Mostovú ulicu a   SO 02 

Cyklotrasa na cyklolávke nad komunikáciou č.61/I. Obidva varianty budú následne 

prediskutované s Trnavským samosprávnym krajom, ktorý by mal riešiť územné konanie, 

stavebné konanie a realizáciu.  Spracovanie štúdie nadväzuje na predchádzajúce rokovania 

zastupujúcej starostky so zástupcami OR PZ – ODI Trnava, OÚ Trnava, odbor cestnej 



dopravy a poz. komunikácií), Trnavského samosprávneho kraja a Slovenskej správy ciest. 

Navrhované riešenie je súčasťou prípravy PD cyklotrás Trnavského samosprávneho kraja. 

Návrh uznesenia (predkladá M. Kopecká): 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o prebiehajúcich projektoch v obci. 

Hlasovanie: Za: 8 poslancov,   proti: 0  zdržal sa: 0.  Uznesenie bolo prijaté. 

Uznesenie 8/2020 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o prebiehajúcich projektoch v obci. 

9/ Podnety poslancov 

V rámci diskusie poslancov M. Kopecká informovala, že nahlásené závady v ubytovni na 

štadióne boli  odstránené na náklady nájomncu p. Križana (poškodený silikón, odpad 

v sprchovom kúte, vypadaná špárovacia hmota). Nájomca zároveň nahlásil poruchu 

vykurovania, nakoľko v jednej z izieb ubytovne sa nekúri. 

Nahlásená porucha osvetlenia  na hokejbalovom ihrisku bola spôsobená svojvoľným zásahom 

hokejbalistov do osvetlenia – boli tam osadené reflektory, ktoré spôsobujú skraty, závada bola 

konzultované so zmluvným partnerom obce pre správu elektrických zariadení (namiesto 

svoriek mali byť použité krabičky), po zjednaní nápravy zo strany hokejbalistov bude 

osvetlenie znovu zapojené, na multifunkčnom  ihrisku osvetlenie funguje.  

Obecný úrad v spolupráci s RVPS prejednával opakované sťažnosti obyvateľov Mlynárskej 

ulice (za Mlynom) na pohyb veľkého množstva chovaných zvierat (hydina, kozy, mangalice) 

na verejných priestranstvách, podmienky chovu sú nevyhovujúce, chov bude do 24. marca zo 

strany chovateľa ukončený. Zároveň je prejednávaný priestupok útoku voľne pobiehajúcich 

psov, psy boli políciou usmrtené, majiteľovi bude udelená pokuta. Všetkým občanom v obci 

bol do schránok distribuovaný výpis z VZN o chove psov, zastupujúca starostka vyzýva na 

rešpektovanie povinností majiteľov psov. 

Z chodníka na Vinohradníckej ulici bol odstránený dvojitý stĺp, úprava chodníka sa zrealizuje 

po tom, ako ZS DIS odstráni zvyšky stĺpa. 

Poslanec Kochajda sa spýtal, ako bola doriešená situácia ohľadne prenájmu Dočasnej stavby 

p. Kolenom. M. Kopecká informovala, že mu bolo zaslané písomné vyrozumenie o tom, že 

nájomná zmluva bola ukončená a že ho obec žiada o odstránenie dočasnej stavby. Poslanec 

Hrašna sa spýtal, či napriek výpovedi p. Koleno platí nájom, M. Kopecká uviedla, že to 

preverí u ekonómky p. Klačanovej. 

Poslanec Haršány uviedol, že v školskej jedálni je zima, prievan, pleseň a podľa jeho názoru 

to do kuchyne nepatrí. Poslankyňa Babicová uviedla, že v ten deň bola pozrieť v školskej 

jedálni, pleseň videla len v chodbičke, všade inde je jedáleň čistá. Poslanec Hrašna 

predpokladá, že problém súvisí s nasávaním čerstvého vzduchu, ktorý by sa mal zohrievať, 

aby sa zamedzilo zrážaniu vnútri. M. Kopecká uviedla,  že v r. 2015 bolo v rámci 



rekonštrukcie školskej kuchyne  preinvestovaných 42 964 EUR, čoho 13 076 EUR 

predstavovala nová vzduchotechnika kuchyne školskej jedálne. V minulom roku sa na 

základe písomnej žiadosti riaditeľa robilo rozpočtové opatrenie 4/2019 pre školskú jedáleň na 

bežné výdavky (odchodné, navýšenie úväzku, nákup inventáru – elektrická stolička, škrabka 

na zemiaky, konvektomat, krájač zeleniny, ohrevný pult, elektrická smažiaca panvica, plechy, 

nerezové hrnce... ) v sume 2500 EUR  (zo 68840 na 72340 EUR) a kapitálové výdavky na 

technické vybavenie jedálne o ďalších 8000 EUR. V rámci prípravy tohtoročného rozpočtu 

riaditeľ školy žiadal navýšiť personálne výdavky na pracovné miesto upratovačky 

a pomocníčky v kuchyni a predložil cenové ponuky na klampiarske práce na streche školy 

a montáž lešenia v celkovej hodnote cca 45 000 EUR. OZ riaditeľovi školy vyhovelo 

a prebieha verejné obstarávanie na dodávku uvedených prác. Obec podľa zastupujúcej 

starostky rešpektuje finančné požiadavky riaditeľa školy v zmysle ním definovaných priorít. 

M. Kopecká sa následne spýtala, či poslanec Haršány navrhuje vyhodiť vzduchotechniku za 

13 000 EUR a dať tam novú za 35 000 EUR v zmysle projektu, ktorý v minulosti navrhoval. 

Poslanec Haršány uviedol, že išlo o projekt za 30 000, ale bolo by sa to dalo spraviť aj za 

15000, ale iným systémom. Poslankyňa Kátlovská odporučila zvážiť, koľko obedov za 

v danej jedálni varí a či nie je výhodné obedy dovážať. Poslankyňa Račková sa spýtala p. 

Haršányho, čo navrhuje. Poslanec Haršány uviedol, že za súčasnej situácie nenavrhuje nič 

a odporučil poslancom, aby sa išli do kuchyne pozrieť. Poslankyňa Kátlovská uviedla, že 

väčšina jedální nemá žiadnu vzduchotechniku a spýtala sa, prečo poslanec Haršány odporúčal 

projekt za 30 000, ak sa to dalo spraviť za 15 000. Po krátkej diskusii poslanci skonštatovali, 

že je vhodné skonzultovať existujúci stav s nejaký odborníkom a spýtať sa na jeho 

odporúčania. Požiadavka na riešenie situácie by však mala prísť zo strany riaditeľa školy. 

Poslanec Kochajda sa spýtal na výpadky verejného osvetlenia v súvislosti s nedávnym silným 

vetrom a odporučil opätovnú montáž trojuholníkov, ktorá bola v minulosti medzi drôtmi 

vedenia, aby sa zabránilo ich dotyku. M. Kopecká uviedla, že v tejto veci jednala s firmou, 

ktorá zabezpečuje výmenu osvetlenia a realizovala aj prekládku stĺpu, avšak táto firma 

zabezpečuje len výmenu svietidiel, nemá s obcou zmluvu na iný servis siete verejného 

osvetlenia, takúto zmluvu by s nimi bolo treba uzatvoriť. M. Kopecká vie zabezpečiť ponuku, 

avšak uzatvorenie tejto dlhodobej zmluvy prenechá novému starostovi obce.  

Poslanec Hrašna sa spýtal na dopravnú značku, ktorá bola vyvrátená pri dopravnej nehode pri 

kultúrnom dome. M. Kopecká odpovedala, že značku mala osadiť obyvateľka obce, ktorá 

nehodu spôsobila a značku vyvalila, bola k tomu vyzvaná, ale vzhľadom na jej dlhodobú 

nečinnosť pracovníci OÚ zo značky odstránili betón a M. Kopecká s nimi dohodla jej spätné 

osadenie. Š. Hrašna odporučil značku schovať, aby nedošlo k jej krádeži. 

Poslanec Haršány sa spýtal na parkovú zónu pri potoku, či sa tam bude ešte niečo robiť. M. 

Kopecká uviedla, že je avizovaná kontrola realizácie projektu z ministerstva a že dodávateľ 

bol vyzvaný, aby odviezol prebytočnú zeminu a biomasu, ktorá vznikla pri čistení 

priestranstva.  

Občianka Haršányová sa spýtala, kde bol realizovaný projekt zelenej infraštruktúry a kto sú 

kandidáti na starostu obce. M. Kopecká odpovedala, že ide o projekt pri potoku a  informáciu 



o kandidátoch na starostu zatiaľ od zapisovateľky miestnej volebnej komisie nemá. Poslanec 

Hrašna upresnil, že tieto mená môžu byť zverejnené až po zasadnutí miestnej volebnej 

komisie, ktorá preskúma podané kandidatúry a ich prílohy (vrátane podpisových listín).   

Občan Plank sa spýtal, či je projekt pri potoku odovzdaný.  M. Kopecká zopakovala, že 

projekt bude predmetom finálnej kontroly a podrobne objasnila mechanizmus čerpania 

financií z eurofondov, ktorý podlieha mnohonásobným kontrolám. V rámci celého procesu 

obec v prvom kroku zverejnila na portáli pre verejné obstarávanie návrh zmluvy a realizačný 

projekt, ktorý presne špecifikoval situovanie a počet jednotlivých prvkov (stromov, lavičiek, 

smetných košov, kamienkových cestičiek, pieskovisko, zemné pyramídy...). Do súťaže sa 

môže prihlásiť akákoľvek firma s akoukoľvek cenovou ponukou. V rámci verejného 

obstarávania bol vybraný dodávateľ, ktorý predložil najnižšiu cenovú ponuku, po 

niekoľkonásobných administratívnych kontrolách a doplnení požadovaných dokumentov 

a informácií zo strany ministerstva bola podpísaná zmluva, prebehla realizácia, poslala sa 

žiadosť o platbu spolu s fotodokumentáciou, na účet obce boli poukázané financie na úhradu 

faktúry a faktúra dodávateľa musela byť bezodkladne uhradená. Všetky etapy riešenia sa 

evidujú v ITMS systéme, posledným krokom je fyzická kontrola realizácie projektu na 

mieste. Na margo ceny projektu M. Kopecká uviedla, že ktokoľvek mohol ponúknuť nižšiu 

cenu za realizáciu projektu a obec by to uvítala, lebo v súťaži boli len dvaja uchádzači, čo 

musela obec v rámci kontroly VO dodatočne  zdôvodňovať.  Občan Plank sa spýtal, či obec 

projekt nepripomienkovala, M. Kopecká uviedla, že projekt sa podával ešte v r. 2018, bližšie 

informácie o jeho objednaní nemá, ale predpokladá, že tam bol na prípravu len veľmi krátky 

čas. 

Občianka Pekarová sa spýtala, prečo sú tam sypané chodníčky. M. Kopecká vysvetlila, že 

takéto chodníky boli navrhnuté v danom projekt - ide o projekt, na ktorý sa nevyžadovalo 

stavebné povolenie, čo by pri klasických chodníkoch zo zámkovej dlažby muselo byť.  

Následne p. Pekarová odporučila, že by sa mohli k čističke vysadiť tuje, M. Kopecká uviedla, 

že to sa neskôr môže doplniť, na náklady obce sa tam môže rozšíriť trávnatá plocha smerom 

k ceste I/61, dosadiť stromy, doplniť lavičky a pod. , avšak najskôr sa musí uzavrieť zo strany 

ministerstva súlad realizácie s predloženým projektom. 

Do diskusie sa prihlásila p. Miškále, ktorá uviedla, že na stránke nie je prístupná zmena ÚP 

6/2019. M. Kopecká uviedla, že nejde o platnú zmenu UP, takže nemôže byť zverejnená na 

webovej stránke v sekcii územný plán, zverejnený bol len  koncept zmeny UP na 

pripomienkovanie v presne stanovenej lehote 30 dní. Následne prezentovala negatívne 

stanovisko odboru bytovej výstavby k zmenu UP. M. Kopecká uviedla, že ako bolo povedané 

v bode 5, stanovisko odboru bolo v súlade s platnou legislatívou prerokované, výsledkom sú 

ich dve konkrétne požiadavky, ktoré sú zapracované v uznesení č. 5/2020. Na jeho základe 

bude koncept zmeny UP 6/2019 prepracovaný a zverejnený na opätovné pripomienkovanie. 

Následne M. Kopecká ukončila rokovanie a poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí 

OZ. 

 



 

Prehľad hlasovania poslancov: 

Vysvetlivky: ZA – hlasoval za, P – hlasoval proti, ZD –zdržal sa, N - neprítomný 

Meno poslanca/č. uznesenia 1/2020 2/2020 3/2020 4/2020 5/2020 6/2020 7/2020 8/2020 

Jana Babicová ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
Ing. Peter Haršány ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
Ing. Štefan Hrašna ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
Mgr. Elena Kátlovská ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
RNDr. Monika Kopecká, PhD. ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
Viliam Kochajda ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
Marián Moncman ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
Ing. Terézia Račková ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA ZA 
PhDr. Bystrík Tomly N N N N N N N N 

 

 

Zapísala:  Monika Gajdošíková 

 

Zápisnicu overili:     Marián Moncman 

 

             Ing. Peter Haršány 

 

 

 

 

      RNDr. Monika Kopecká, PhD. 

            zastupujúca starostka  


